
 Mäntynummen yhtenäiskoulun sisäilmaryhmän kokous 
 
Kokousmuistio  
Aika: 10.6.2021 klo 9.05-10.05 
 
Paikka Etäyhteys 
 
Paikalla:  
Lassi Huhtala 
Elina Kaitajoki, pj. / Inspector Sec Oy 
Kari Komonen  
Minna Lallinaho 
Päivi Tuomi, siht. 
Jari Åström 
 
Poissa:  
Katja Apell 
Pia Eriksson 
Kirsi Hietanen 
Valtteri Kiuru 
Juha Laiho 
Outi Borgström 
Kaija Moisio 
Pirjo Piesala 
 
Käsitellyt asiat: 

 

Käsitellyt asiat: 
 
1. Kokouksen avaus 

Elina Kaitajoki avasi kokouksen  

 

2. Puheenjohtajan, sihteerin ja pöytäkirjan tarkastajien valitseminen  

Puheenjohtajaksi valittiin Elina Kaitajoki ja sihteeriksi Päivi Tuomi. Pöytäkirja tarkistetaan seuraavassa 
kokouksessa.  

 

3. Edellisen kokouksen muistion läpikäyminen ja hyväksyminen 

Muistio hyväksyttiin. 

 

4. Esityslistan läpikäyminen ja hyväksyminen.  

Puheenjohtaja kävi läpi esityslistan ja se hyväksyttiin. 

 

5. Käyttäjien edustajien ja rehtorien arvio sisäilmatilanteesta  

Koulussa on ollut rauhallinen tilanne ja ollaan tyytyväisiä toimenpiteisiin. 

Hajusteettomuus koulussa etenee.  

Teknisen työn luokassa pari vesivuotoa ja alakäytävällä. Kattorakenne huolettaa. 



Keittiöllä on ollut liian kuuma, samoin sisäilmaoireilua -> jäähdytyslaitteet, ylikuumeneminen pois 

 

6. Kouluterveydenhuollon arvio tilanteesta 

Kouluterveydenhuollossa noudatetaan kaupungin sisäilmaprosessia. Tilanne on rauhallinen tällä hetkellä. 

 

7. Työterveyshuollon arvio tilanteesta  

Työterveyshuollossa ei ollut edustajaa paikalla. 

 

8. Kiinteistöhuollon toimenpiteet  

• luokka Y11 remontoidaan. Luokan 12 katsomorakennetta tutkittu ja siitä saadaan raportti. 
Katsomorakennetta ei kannata purkaa. 

• Kiinteistönhoidollisia toimenpiteitä mm. IV-tutkimus, olosuhdeseurantaa jne. 

• kattopalkkien kuntoa tutkitaan 

• loppuja IV-säätöjä tehdään ja käyttörajoista palaveri 17.6. 

• luokan 11 remontin jälkeen tehosiivous 

 

9. Elina Kaitajoki / Inspectorsec Oy tehdyt toimenpiteet ja olosuhdearvio. 

● Toimenpidesuunnitelmia esitellään kiinteistöhuollon erillisessä palaverissa 

● Ilmanvaihdon säätöjä ym. tarkistetaan toukokuussa 

● Ilmanvaihdon tuloilmalaitteiden asennus: Lohjan kaupungin tilapalvelujen ilmanvaihdon 

asiantuntijatiimi sekä ISEC:in tutkijat ovat tehneet rakennukseen ilmanvaihdon tutkimuksia ja laajan 

säätötyön. Tiloihin tullaan asentamaan lisäksi paine-erosäätöisiä tuloilmalaitteita tasaamaan paine-

eroja ja lisäämään tuloilman määrää. 

● Elina Kaitajoki esitteli korjaussuunnitelmaa, joka on MYKin henkilökunnan nähtävänä MYKin Google 

Drivessa. 

● Mäntynummen yhtenäiskoulun sisäilmasivustossa mm. kokouksen muistiot ja ajankohtaisia asioita: 

www.mantynummenkoulu.fi 

● Syyskuun lopussa sisäilmakysely henkilöstölle. Jakelulista tarkistettava. 

 

10. Muut asiat 

● Suunnittelupalaveri 6.8. Elina esittelee Meetillä henkilökunnalle sisäilmatilannetta 10.8. 
suunnittelupäivillä 

 

11. Seuraava kokous  

 
Seuraava kokous on 15.9.2021 klo 9.00. Elina lähettää kalenterikutsun kaikille. 
 
12. Kokouksen päättäminen  
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 10.05. 
 

http://www.mantynummenkoulu.fi/

